
 
 

Skolebestyrelsesmøde 
Referat 

Fællesspisning kl. 19:30 

Torsdag den 28. november 2024, Kl. 17.00 – 19.30  

Deltagere: 

 
 

Skolebestyrelsesmedlemmer: 

Maria Bagger Grell, Ida Hagen, Søren Schou, Maria 
Jelstrup Munk, Sidsel Margrethe Rasmussen, Sabine 
Marie Ørud Langkilde, Nanna Kragh Hansen, 

Pernille Bech Wulff  
 

Elevråd:  
 
Ledelse/medarbejder: 

Bjarne Oppelstrup, Kasper Munk Damgaard, Jesper 
Boysen, Maria Kongsvad, Bettina Jansen 

  
Afdelingsleder for udskolingen Katja Willer deltager 
under punkterne 7, 8 og 9. 

 
Afbud: Jonathan Nilton, Nicolai de Vries, Naja Kinch 

Sohn 
 
Referent: 

Kasper Munk Damgaard 
 

1. Valg af ordstyrer 
 

Kl. 17:00 – 17:05 
 

Nanna blev valgt som ordstyrer. 

2. Godkendelse af dagsorden 

 
Kl. 17:05 – 17:10 

 

Dagsorden blev godkendt.  

3. Meddelelser ved: 
a) eleverne 

b) medarbejderne 
c) ledelsen 

d) KKFO-forældreråd 
e) forpersonen 

 

     Kl. 17:10 – 17:30 
 

 

a) Eleverne var ikke repræsenteret ved dagens 

møde. 
 
Elevrådet i special arbejder på at få flere 

bøger på biblioteket.  
 

Elevrådet på mellemtrin og indskolingen taler 
meget om ”det gode frikvarter”. 
 

b) På KKFO Almen blev der afholdt en rigtig god 
middelalderuge.  

 



Hele skolens medarbejdere havde i går et 

oplæg fra HAFU omkring børnesyn og 
børnefællesskaber.  

 
c) Der er nogle stillingsopslag ude nu. En 

pædagog og en lærer til 

specialklasserækken, og Sissel og Nanna 
deltager i ansættelsesudvalget.  

 
Der kommer yderligere et stillingsopslag på 
en kombineret vejleder og lærerstilling. 

 
Jakob Næsager, børne- og 

ungdomsborgmester, vil gerne på besøg på 
Kirkebjerg Skole, til den dag, hvor der sker 
noget særligt. Dette bliver til en Skakdag 

den 7.2.25. 
 

Vi har fået en beskrivelse for kriterierne, 
man skal efterleve, hvis man ønsker at 

ansøge om at blive NEST skole. 
 
Vi er i fuld gang med indskrivning til 

kommende skoleår. Kirkebjerg er den skole i 
området Brønshø/Vanløse, hvor der bor det 

laveste antal børn i grunddistriktet. Vi har 
lige nu 74 børn i distriktet. Det er pt ikke 
afklaret, hvor mange børn, der starter i 0. 

klasse i skoleåret 25/26.  
 

d) Der har været pædagogisk tilsyn på KKFO 
Bjerget, og det er gået godt. Der var enkelte 
opmærksomhedspunkter, men alt i alt rigtig 

fint tilsyn.  
 

Der har også været tilsyn i KKFO special. Der 
er endnu ikke en færdig rapport, men 
generelt en meget positiv tilbagemelding.  

 
e) Forpersonen havde ingen meddelelser. 

 
 

4. Ferieplan for 2025/2026 
 
Drøftelse & beslutning 

 
Kl. 17:30 – 17:40 

 
 

Bilag vedlagt 
 
Det blev besluttet at lægge den sidste ud af de 200 

skoledage mandag den 22.12.25. 

5. Arbejdet med principper 
 

Drøftelse & beslutning 

 
Kl. 17:40 – 18:10 

 

Princippet blev godkendt med enkelte rettelser.  
Bjarne opdaterer princippet ud fra de inputs, der var 
på SB mødet. 

 
 

 



 

6. Status økonomi 2024 
 

Orientering & drøftelse 
 
Kl. 18:10 – 18:20 

 

Økonomien ser positiv ud. 
 

Almen:  
Vi gik ud af 2023 med et minus på 2,6 mio kr. Dette 

indhentes over en årrække på fire år. Vi ser ud til at 
kunne gå ud af 2024 på minus 1,8 mio kr., hvilket 
er meget positivt. 

 
Special:  

Vi gik ud af 2023 med et lille plus. Vi har fået flere 
elever, end vi havde regnet med, hvilket betyder, at 
vi kommer ud af 2024 med et overskud på omkring 

1 mio kr. 
 

KKFO Special: 
Vi havde en nedgang i børnetallet i 2023, og vi kom 
ud af året med et underskud på 750.000 kr., og i år 

går vi ud af et underskud på 500.000 kr., hvilket 
betyder, at vi har indhentet mere end planlagt.  

 
KKFO Almen: 

Vi forventer at komme ud af budgetåret 2024 med 
et overskud på 290.000 kr. 
  

Pause 
 

Kl. 18:20 – 18:30 
  

 

7. Fysiske rammer – toiletter 
og lokaler  
- aflåsning af toiletter 

- mulige løsninger & 
handlinger 

 
Orientering & drøftelse 
 

Kl. 18:30 – 18:50 
 

For et år siden besluttede vi at låse toiletterne af i 
aulabygningen for almen-eleverne, mens der er 
undervisning. Dette for at holde eleverne i 

undervisningslokalerne og mindske hærværk på 
toiletterne. Dette har haft en positiv effekt, og 

toiletterne er fortsat låst af. 
 

Vi går i dialog med eleverne om toiletordningen.  
 
I pauserne er vi begrænsede af vores fysiske 

rammer.  
 

Der bliver meget varmt i tårnene på mellemtrinnet i 
sommermånederne.  
 

Der bliver nu nedsat en gruppe, som forfatter et 
skriv ift. varmen i tårnene bestående af Søren, Ida 

og en medarbejder. 
 
Vi taler på et senere SB møde om hærværk.   

 

8. Overgang til 7. klasse 

- Hvad er status?  
 
Orientering & drøftelse 

 

Status er, at eleverne i de fire nye klasser på 7. 

årgang er landet rigtig godt. Der har slet ikke været 
efterspørgsel på byt og flyt, som tidligere år. 

 



Kl. 18:50 – 19:10 

 
Elevrådet fortæller bl.a., at det et godt med 

opstartsaktiviteterne, så man bliver rystet godt 
sammen i sin nye klasse.  

 
Der skal være et fokus på overleveringen af 
eleverne fra vejleder til vejleder. 

 

9. Sidste skoledag - 9. årgang 

 
Drøftelse 

 
Kl. 19:10 – 19:25 
 

Fra elevrådet er det vigtigt, at der er vand, 

karameller og show. Dødslister m.m. er ikke tilladt 
på skolen.  

 
Der er et ønske om at inkludere special på sidste 
skoledag og de øvrige fælles arrangementer på 

skolen.  
 

10. Evt. 
 

Kl. 19:25 – 19:30 
 

Til næste gang ønskes spørgsmål fra møde med 
BBU på dagsordenen.  

- Skoler skal melde sig ift. 
frisættelsesdagsordenen 

- Respons på brev udsendt om leg i 

indskolingen. 
-  

Næste møde:  
 

Mandag den 13. januar 2025  
kl. 17:00 – 20:00 


